
PVC Privacy Light BlockINSTALLATION INSTRUCTIONS

1. Install and lower the Shade

2. Prepare the Privacy Strips 3. Install the Privacy Strip

1

Note: Before installing your privacy strips, determine if you will be mounting  
the product in front or behind the material. 
Measure the height of the opening where side channel is to be installed and 
verify that each piece fits in the intended space. Adjust the privacy strip with 
a saw if needed.  
It is important to measure from the bottom of the top treatment to the  
window sill.

Note: Please refer to the provided shade installation instructions on how to install the shade.  
Once the shade has been installed, lower the shade to rest on the window sill.

Once mounting locations are determinated, with the shade raised, install 
your privacy strips with the provided installation screws. It is recommended to 
evenly spaced the screws.
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GLISSIÈRE EN PVC BLOC LUMIÈRE INSTRUCTIONS D’INSTALLATION

1. Installez et abaissez le store

Remarque : Avant d’installer vos glissières, déterminez si vous allez monter 
le produit en avant ou en arrière le matériel.
Mesurez la hauteur de l’ouverture où la glissière latérale sera installée 
et vérifiez que chaque pièce correspond avec l’espace prévu. Ajustez la 
glissière avec une scie si nécessaire.   
Mesurez à partir du bas du traitement supérieur au rebord de la fenêtre.

2. Préparez les glissières

Remarque : Pour les instructions pour installer le store - référez aux instructions fournies.  
Une fois le store installé, abaissez le store pour qu’il repose sur le rebord de la fenêtre.

Après avoir déterminé les lieux de montage, avec le store relevé, installez 
vos glissières avec les vis d’installation fournies. Nous vous recommandons 
d’espacer vos vis uniformément.le tissu.

3. Installez les glissières
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